
Z á p i s n i c a 

z 5. zasadnutia Obecného zastupiteľstva v Ruskej Novej Vsi,  konaného dňa  28.4.2023 

_________________________________________________________________________  

 

 

5.  z a s a d n u t i e   

 

 

Prítomní: Podľa prezenčnej listiny 

 

Program:  

 

1. Otvorenie 

2. Schválenie programu  

  3.   Určenie  overovateľov  

  4.   Kontrola plnenia uznesení 

  5.   Správa o kontrolnej činnosti hlavného kontrolóra obce Ruská Nová Ves za r. 2022 

  6.   Dodatok č. 1 k Zmluve o nájme pozemkov zo dňa 30.8.2017 

  7.   Prerokovanie žiadosti o zámenu pozemkov 

  8.   Návrh na zrušenie členstva obce Ruská Nová Ves v Sigordskej spoločnosti, záujmové   

        združenie právnických osôb 

  9.   Rôzne   
10.   Diskusia 

11.   Záver 

 

Overovatelia zápisnice:   Jozef Guľáš 

                                         Bc. Diana Macková 

 

Začiatok rokovania:   19.15 hod. 

Koniec rokovania:      21.00 hod.  

 

 

Priebeh  zasadnutia:  

                                     

K bodu 1) Otvorenie zasadnutia 

 

     Zasadnutie OZ otvoril starosta obce p. Tibor Kollár. Privítal prítomných  poslancov 

obecného zastupiteľstva. Na začiatku rokovania boli prítomní 6 poslanci. Starosta 

konštatoval, že zasadnutie OZ  je  uznášaniaschopné.   

 

 

K bodu  2)  Schválenie programu 

 

Prítomní poslanci schválili program 5. zasadnutia obecného zastupiteľstva. 

 

  

K bodu   3)   Určenie  overovateľov  

 

     Za overovateľov zápisnice z 5. zasadnutia OZ určil starosta  poslancov – Jozefa Guľaša a  

Bc. Dianu Mackovu. . 
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K bodu  4)   Kontrola plnenia uznesení 

 

       Starosta konštatoval, že  uznesenia sú splnené.  

 

 

K bodu 5)   Správa o kontrolnej činnosti hlavného kontrolóra obce Ruská Nová Ves za r. 2022 

 

       Poslanci vzali na vedomie Správu o kontrolnej činnosti hlavného kontrolóra obce Ruská 

Nová Ves za r. 2022. 

 

 

K bodu  6)   Dodatok č. 1 k Zmluve o nájme pozemkov zo dňa 30.8.2017 

 

       Materiál bol poslancom zaslaný na preštudovanie.. Starosta pre objasnenie uviedol, že ide 

o predĺženie zmluvy uzatvorenej s Gréckokatolíckym arcibiskupstvom ohľadom nájmu 

pozemku pod materskou školou.  Pôvodná  zmluva je platná do konca r. 2026. Ak chce obec 

čerpať dotáciu z prostriedkov z Plánu  obnovv, vzťah k pozemku musí byť na dlhšiu dobu. 

Poslancov zaujímalo, či nie je možné použiť finančné prostriedky z Plánu obnovy na kúpu 

pozemkov, alebo pouvažovať nad výmenou pozemkov, prípadne jednať ešte o nižšej výške 

nájmu. Poprípade nechať vypracovať znalecký posudok na ohodnotenie pozemku. Starosta na 

otázky poslancov uviedol, že do úvahy prichádzajú všetky navrhnuté možnosti. Plán obnovy 

umožňuje z dotácie na obnovu materskej školy čerpať aj na kúpu pozemkov, no výška dotácie 

pre obec už nepokryje kúpu pozemku. Dodal tiež, že sú plánované výzvy z Ministerstva 

školstva, kde bude možné ísť do kúpy pozemkov. 

Poslanci  napokon súhlasili s uzatvorením Dodatku k Zmluve o nájme pozemkov zo dňa 

30.8.2017 a poverili obecný úrad vstúpiť do jednania s gréckokatolíckym arcibiskupstvom 

o výmene pozemkov.  

 

 

K bodu  7)   Prerokovanie žiadosti o zámenu pozemkov 

 

       Starosta informoval, že  p. Kňažeková a p. Michalčová  podali žiadosť o zámenu pozemkov 

s obcou z dôvodu vzájomného vysporiadania pozemkov. Pri zameraní stavby a hranice 

pozemku sa zistil nesúlad v hraniciach pozemkov (časť pozemku v ich vlastníctve užíva obec 

a časť pozemku vo vlastníctve obce užívajú žiadatelia).  Žiadatelia žiadajú o bezodplatnú 

výmenu pozemkov, pričom obec by získala 60 m², žiadateľ 21 m². Poslanci schválili zámer 

zámeny pozemkov.  

 

19.45 hod. - Príchod poslanca Mgr. Ňachaja na zasadnutie OZ 

 

K bodu  8)   Návrh na zrušenie členstva obce Ruská Nová Ves v Sigordskej spoločnosti,   

                    záujmové  združenie právnických osôb 

 

       Starosta informoval poslancov o účele vzniku tohto združenia v r. 1993. Od tej doby sa 

združenie nevyvíja a pre našu obec nemá žiaden zmysel. Poslanci schválili ukončenie členstva 

obce Ruská Nová Ves v Sigordskej spoločnosti k 30.4.2023. 
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K bodu  9)   Rôzne 

 

 

V tomto bode starosta informoval: 

a) poslanci boli emailom informovaní o požiadavke občana obce zverejniť kontakty na 

poslancov. Nakoľko sa poslanci doteraz nevyjadrili,  požiadal poslancov o vyjadrenie k tejto 

požiadavke. Poslanec p. Hirko navrhol zriadiť poslanecký email. Poslanci p. Seman, p. 

Potočňák a Mgr. Ňachaj sa vyslovili, že občanmi boli zvolení a sú osobne dostupní pre 

všetkých občanov. Zhodli sa na tom, že  doteraz  každá emailová požiadavka na poslancov 

doručená na obecný email, im bola zasielaná. Nevidia dôvod na zverejňovanie svojich 

súkromných telefónnych čísel. Poslanci sa dohodli  na tom, že pod zoznamom zvolených 

poslancov, ktorý je zverejnený na webovej stránke, bude doplnený text ohľadom doručovania 

požiadaviek občanov na poslancov v tomto znení – požiadavky na poslancov je možné 

zasielať na email obce  ruskanovaves@gmail.com a tieto budú jednotlivým poslancom 

preposlané 

b) technické infraštruktúry – starosta uviedol, že situácia je neistá, všetky schvaľovacie 

procesy dlho trvajú, no aj napriek tomu boli hľadané možnosti  ako stavbu realizovať, čakáme 

na stanovisko z ministerstva k nerealizovaniu vetvy trasy „C“ vo výške 46 tisíc Eur. 

Obec bude nútená zobrať úver z banky. Z VÚB máme vypočítaný úver vo výške 150 tisíc 

Eur. Je to maximálna výška, ktorú si môžeme požičať. Ponuka platí do konca mája. 

Poslanec p. Seman navrhol, aby ohľadom úveru boli oslovené ešte ďalšie banky, s čím 

súhlasili aj ostatní poslanci. Podľa poslancov Mgr. Ňachaja a p. Hirku je prednejšia 

kanalizácia, aj by bolo rozumnejšie urobiť najprv kanál. Mgr. Ňachaj navrhol, aby sa vyrátala 

suma na vodu a kanál v časti Kovaľňa,  ktorej sa projekt týka. 

Starosta dodal, že definitívne rozhodnutie bude možné prijať až po doručení stanoviska  

z ministerstva.  

c) otvorenie ihriska – navrhol spoločné stretnutie poslancov a výboru TJ, aby sa dohodlo na 

príprave akcie a finančnom krytí. 

       Poslanec Mgr. Ňachaj sa tiež vyjadril k príprave akcie. Podľa vlastných skúsenosti 

odporučil podrobnú prípravu akcie a tiež navrhol stretnutie a obhliadku v teréne. Odporučil 

pripraviť finančné požiadavky na akciu. 

       V tomto bode vystúpil aj poslanec p. Hirko, ktorý informoval o zasadnutí kultúrnej 

komisie dňa 25.4.2023. Na tomto stretnutí pripravili návrh akcií na tento rok. Mgr. Ňachaj 

navrhol doplniť mix volejbalový turnaj na deň 2.9. a stolnotenisový turnaj na deň 9.12. 

Poslanci p. Seman a Mgr. Ňachaj navrhli doplniť do plánu ešte výlety, ktoré mali dobrý ohlas. 

Starosta upozornil na skutočnosť, že je potrebné akcie zosúladiť s rozpočtom a odporučil 

poslancom, aby finančné záležitosti konzultovali s ekonómkou obce.  

 

 

K bodu 10)   Diskusia 

 

 

V diskusii vystúpili: 

a) poslanec p. Guľaš  

    . upozornil na vylámané dvere na vodojeme  Pod Ostrou. Je potrebné upozorniť správcu,  

      aby nedošlo k nešťastiu, nakoľko chodia tam na vodu z osady. 

    . pri zbrojnici sú pristavené kontajnery, navrhol aby boli umiestňované v uzamknutom  

 

mailto:ruskanovaves@gmai.com
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   priestore, pretože bol svedkom ako deti z osady vynášajú kadejaké veci, ktoré skončia v  

   potoku 

b) poslanec Mgr.  Ňachaj 

    . upozornil na neudržiavaný priestor okolo  vodného prameňa Šašková 

    . deti z osady sa nebezpečne vozia dolu Kovaľňou na kadejakých detských vozidlách,  

      Odporúča, aby terénne pracovníčky obce komunikovali s rodičmi a deťmi, nakoľko je to  

      veľmi nebezpečné. 

     . zaujímal sa ohľadom osvetlenia, či bol veľký nárast spotreby od času, kedy je verejné  

       osvetlenie zapnuté celú noc (starosta uviedol, že nie je veľký rozdiel v spotrebe) 

c) poslanec p. Ištvan – zaujímal sa ohľadom riešenia sťažnosti občanov obce na psov p.  

    ......., lebo vyzerá to veľmi zle. Starosta informoval, že v súvislosti so sťažnosťou  

    bol spolu s dvoma poslancami na tvári miesta. P. ......... doručil svoje stanovisko  

    k sťažnosti. Odpoveď spolu so stanoviskom bola sťažovateľom doručená. 

 

 

K bodu  11)   Záver 

 

 

       Všetky body programu 5. zasadnutia obecného zastupiteľstva boli prerokované, preto 

starosta rokovanie OZ ukončil.        

 

 

 

Starosta obce:   Tibor Kollár                                                     ................................................ 

. 

Overovatelia :   Jozef Guľaš                                                      ................................................. 

 

                          Bc. Diana Macková                                          ................................................ 

 

 

 

 

 


